



Ledarträff 4/9-18

Närvarande:

Claes Bergman
Inger Eskilsson
Maria Norstedt
Tom Hemmestad
Mia Båge
Elina Sandelius
Magnus Leven
Magnus Kyhlberg
Marcus Kilander
Daniel Ax
Sussi Tryggmer
Kristian Bergström
Tony Nero
Emil Fritzell
Fredrik Fritsell
Alexander Ladestam
Fredrik Söderhjelm
Martin Wallin
Johan Gustavsson
Mattias Jarl
Linda Båge Hemmestad

Inger hälsar alla välkomna.

Kort genomgång från närvarande lag:

P05 - 17 spelare. Gott gäng som kämpar vidare.

F09/10 - 14 spelare 3 cuper, de har spelat ca 20 matcher härlig stämning.

F03/04 - 18 på papperet 10-12 som är frekvent på träningarna. Blandat resultat, härligt gäng.
Cup i Helsingborg, tufft motstånd.

PF12 - Se till att alla får vara med och ha roligt. Gott och blandat! 20 talet spelare.

P11 - Dippat med folk, ca 10 st på träningen ca 19 på papperet.

P10 - Några cuper ca 9 st . Samarbete mellan 09/10?

P09 - 11 st på papperet ca 9 st på träningarna. Har utvecklats fotbollsmässigt.

P07/08 - 17 på papperet Spelat seriespel i 07:serien. Varierande resultat i en jämnare serie. 3 roterande grupper, två spelare och en står över. Hade tidigare klagomål från vh angående uttagning.

F05/06 - Fått tillskott under säsongen. 14 st på papperet. 11-13 på träningarna. Spelat cup i Helsingborg, lärde sig mycket och hade roligt. En cup som passar äldre lag. Välordnat. Kul att åka med ett annat lag.

Skara är rolig för de som är lite mindre. Ca 1100-1300/ spelare exkl anmavgift.

Spelar serie. Ligger just nu trea, siktar på topp tre.

Bra samarbete mellan flicklagen och damlaget. Lyckat med samarbetet mellan ÖIS och Vista.

Titta på mer samarbete ÖIS och Vista.

Avslutningspriser, Inger kollar hur många.

Tränarutbildning:

13 okt och 10 nov alt. 18 nov och 1 dec. Vi önskar att alla går utbildningarna.

Fotbollensdag 9/9

Tälten är under kontroll.

Sarger hämtas på Hff, för de mindre (-11 och -12) 3-mot-3.

09-10 spelare 5 mot 5.

Inger påminner om sponsringspriser och bemanning.

Totalt 21 lag anmälda.

Önskemål om parkeringsvakt.

Tänk på att det är våra yngsta domarna som dömer.

Övrigt:

Hur ser det ut med domare för övrigt? Det är tunt så vi har varit tvungna att låna. Hur ska vi lösa problemet? Svår nöt att knäcka, särskilt 11-manna.

Nya städregler, de gamla sitter fortfarande kvar.

Önskemål om sopskyfflar i varje omklädningsrum, det står en i pannrummet.

Ofta olarmat, den röda lampan ska lysa.

Kiosknyckel är här, vad har vi för system för koden, det fungerar inte riktigt idag.

Stormatchen, vem ansvarar för vad? Det är svårt att få folk om man inte vet vad som ska göra.

Barnen tyckte det var roligt att gå ut med seniorlagen. Det ska ge mer än det kostar, både arbetsmässigt och ekonomiskt. Förslag på en vår och en höst (en dam och en herr (Visingsö)

Önskemål om säsongsschema för att kunna planera.

Matchkläder, känns som om det saknas. Claes väntar på storleksönskemål. Alla lag inventerar tills nästa ledarträff i höst för att detta ska kunna lösas till nästa år.

Finns en målvaktstränare som gärna kommer hit. (Bennys kollega)

Nominera till Thomas Arvidssons minne (endast seriespelande lag) senast 7/9.

Nästa ledarträff (inkl domare och lagföräldrar)

Inbjudan kommer